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前言

模式键1

模式键2

变焦拨杆

1/4螺纹孔

指示灯

开关键/拍摄键/
镜头切换键

感谢您购买Telesin产品。

重要提示

产品介绍
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操作说明

1. 将产品吸附在手机背面。（磁吸适配机型请参考产品参数表）

2. 长按拍摄键2秒开机，点击蓝牙名称(TELESIN_MG2)进行蓝
牙连接；如2分钟未连接则设备关机。

变焦拨杆：拍照和摄像过程中，拨动拨杆可进行变焦

拍摄键：1. 长按：2秒进行开关机
               2. 单击：开始/停止摄像
              3. 半按双击：切换前后镜头
              4. 半按单击：对焦

模式键：1. 进行拍摄模式的切换
               2. 在横屏模式下，半按对焦后，模式键可调节曝光
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3. 苹果手机连接蓝牙后仅可使用拍摄键。首次使用其他按键功
能，请进行如下操作：

开关机

开机：长按遥控器2秒开机，指示灯闪烁，进入蓝牙配对状态。
关机：
1.  开机或休眠状态下，长按拍摄键2秒，指示灯快闪3下后熄灭，

遥控器关机。
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进入设置-->辅助功能-->缩放-->缩放区域(全屏幕缩放)
-->打开缩放。

* 打开“缩放”时，画面会放大，三指轻点两下恢复。其它设置
不变。

“缩放” 可放大整个屏幕
. 三指轻点两下以缩放
. 拖移三指在屏幕上移动
. 三指轻点两下并拖移以更改缩放

缩放

缩放辅助功能

辅助功能
缩放区域 全屏幕缩放

设置



快速唤醒

进入休眠状态

休眠唤醒

休眠状态下，单击任意按键即可唤醒。
1.休眠唤醒后，如上一次已配对手机蓝牙是打开状态，直接自

动连接。
2.如果上一次已配对的手机蓝牙关闭，指示灯开始闪烁2分钟

1. 开机配对后30分钟无操作，自动进入休眠。
2. 助拍器与手机处于连接状态时，在手机里面手动取消配对、

远距离断开、关闭手机的蓝牙，助拍器进入休眠状态，休眠状
态持续30分钟后，遥控器自动关机节电。

屏幕状态 黑屏
所有状态

长按模式键1

长按模式键1-先亮屏
再次长按模式键1

iOS、Samsung、
Harmony、
部分安卓系统

vivo

2. 休眠状态持续30分钟后，遥控器自动关机节电。
3. 开机后，2分钟内无配对则自动关机。
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1.选用强力磁吸手机壳 

（磁吸手机壳不包含在套装中，请另行购买）

2.选用引磁片

选择表面光滑平整的手机壳，将金属环贴在上面，轻轻按压，

低电量提醒
低电时，所有指示灯状态变为红色，电量低于10%，请注意及时
充电。

注意事项

在复杂环境或人流量较大场景下，请务必搭配磁吸手机壳+手
机绑绳使用，请勿将产品用于高冲击等运动场景下。

该助拍器适用于苹果12及以上手机使用，如果您的手机非以上
机型，或带壳使用可以选择以下两种方案：

后无配对，进入休眠状态，30分钟后关机。
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警告
消费者若使用电源适配器充电，则应购买配套使用满足相应安
全标准要求的电源适配器或者是获得 CCC 认证的电源适配器。
当充电完毕或者不充电时，请断开与设备的连接并从电源插座
上拔掉充电器。请勿将电池或设备放置在加热设备的周围，如
微波炉烤箱或散热器等。电池过热可能引起爆炸。请勿拆解或
改装电池，以免引起电池漏液、过热、起火或爆裂。如果电池漏

产品参数

材质：

产品尺寸：

产品重量：

输入规格：

蓝牙适配机型：

ABS+PC+铝合金

124.7mm*79.6mm*37.7mm

109g

苹果、安卓、鸿蒙机型

磁吸适配机型： 苹果12～16全系列，其他机型需
适配自带磁吸的手机壳，或粘贴
引磁片使用

然后等待12小时后再使用，手机壳中的油性材料会影响粘度，
如液态硅胶型或有图案的手机壳，所以不建议使用。
禁止将金属环直接贴在裸机背面！
禁止将引磁片重复粘贴，以避免粘性降低！
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液，请不要使皮肤或眼睛接触到漏出的液体；若沾到皮肤或眼
睛上，请立即用清水冲洗，并到医院进行医疗处理。如果电池在
使用、充电或保存过程中有异常发热等异常现象，请停止使用。
若充电器电源线已经损坏，请勿继续使用，以免发生触电或火
灾。
请勿把设备扔到火里，否则会导致电池起火和爆裂。用错误型号
电池更换会有爆炸危险，务必按照说明处置用完的电池。请勿将
电池组投入火中或加热炉中，或对电池组进行机械挤压或切割
的处理可能导致爆炸将电池组放置在极高温度环境中，可能导
致爆炸或泄漏可燃液体或气体；电池组承受极低气压，可能导

5V      1.0A



免责声明
请仔细阅读本声明，一旦使用本产品，即视为对本声明的全部认
可和接受。每次使用前，请仔细检查产品,若出现破损、变形，请
勿使用。使用本产品，就意味着您认可并同意，您将对使用本产
品的行为和可能产生的后果负全部责任。您承诺仅会出于正当
合法的目的使用本产品。您理解井同意，对于直接或间接因使
用本产品而造成的滥用、不利影响、损害、伤害、惩罚或者其他
法律后果，泰迅数码有限公司(以下简称"Telesin")将不承担任何
责任。用户应遵循包括但不限于本文提及的使用注意事项。在
国家法律法规范围内，本承诺解释权、修改权归Telesin所有。

本产品保修期为6个月。
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液，请不要使皮肤或眼睛接触到漏出的液体；若沾到皮肤或眼
睛上，请立即用清水冲洗，并到医院进行医疗处理。如果电池在
使用、充电或保存过程中有异常发热等异常现象，请停止使用。
若充电器电源线已经损坏，请勿继续使用，以免发生触电或火
灾。
请勿把设备扔到火里，否则会导致电池起火和爆裂。用错误型号
电池更换会有爆炸危险，务必按照说明处置用完的电池。请勿将
电池组投入火中或加热炉中，或对电池组进行机械挤压或切割
的处理可能导致爆炸将电池组放置在极高温度环境中，可能导
致爆炸或泄漏可燃液体或气体；电池组承受极低气压，可能导



Foreword

Mode Button 1

Mode Button 2

Zoom Lever

1/4 Inch Thread Hole

Indicator Light

Shutter Button

Thankyou for purchasing Telesin product.

Important Notes

Product introduction
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Operation Instructions

1. Attach the product to the back of the phone. (For compatible 
magnetic models, please refer to the product specifications.)

Zoom Lever: During photo and video shooting, you can zoom in 
and out by sliding the lever.

Shutter Button:
1. Long Press: Turn the device on/off after pressing for 2 seconds.
2. Single Press: Start taking photos/recording videos.
3. Half Press double Tap: Switch between front and rear cameras.
4. Half Press: Focus 

Mode Button: 
1. Switch between shooting modes.
2. In landscape mode, after half-pressing to focus, the mode 

button can adjust the exposure.
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2. Power on by holding shutter for 2s, connect via Bluetooth 
TELESIN_MG2. Auto shut-off if not connected within 2 mins.



Go to Settings-Accessibility-Zoom-ZoomRegion(FullScreen 
Zoom)-Turn on Zoom

Zoom magnifies the entire screen:
·Double-tap three fingers to zoom
·Drag three fingers to move around the screen
·Double-tap three fingers and drag to
change zoom

Zoom

ZoomAccessibility

Accessibility

Settings

ZoomRegion FullScreen Zoom

3. iPhone: Bluetooth enables shutter only. First use of other 
functions requires enabling Zoom in Settings > Accessibility 

Power On/Off
Power On: Press and hold the remote control for 2 seconds to 
turn it on. The indicator light will flash, entering Bluetooth 
pairing mode.
Power Off:
1. In the on or sleep mode, press and hold the shooting button 

for 2 seconds. The indicator light will flash quickly three times 
and then go out, turning off the remote control.

* (Double-tap with 3 fingers to restore).
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iOS、Samsung、
Harmony、
Some Android 
Systems

Quick Wake-up

Entering Sleep Mode

1. Auto-sleep after 30min inactivity post-pairing.
2. Disconnects via phone settings, distance, or Bluetooth off, 

put it to sleep. Auto-off after 30min.

Waking from Sleep Mode

Press any button to wake up. 

Screen Status Black Screen
All States

Long Press Mode Button 1

Long Press Mode Button 1-First 
Light Up Screen. Long Press Mode 
Button 1 Again

vivo 
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2. If left in sleep mode for 30 minutes, the remote control will 
automatically turn off to save power.

3. If not paired within 2 minutes after powering on, it will 
automatically power off. 

1. Auto-reconnects if last paired phone's Bluetooth is on. 
2. If the previously paired phone's Bluetooth is off and there's no 

pairing within 2 minutes, the device will enter sleep mode and 
shut down after 30 minutes.



1.Use a strong magnetic phone case

(The magnetic phone case is not included in the set, please 
purchase separately)

Low Battery Reminder
When the battery is low, and all indicator lights turn red, it 
indicates that the battery level is below 10%. Please replace the 
battery.

Note
In complex environments or crowded scenarios, please be sure 
to use the product with a magnetic phone case and a phone 
lanyard. Do not use the product in high-impact or other sports 
scenarios.

This grip is suitable for use with iPhone 12 and above. If your 
phone is not one of these models, or if you use a phone case, 
you can choose one of the following two options:
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2.Use a magnetic sticker

Choose a smooth and flat phone case, attach the metal ring to it, 
press gently, and then wait for 12 hours before use. The oily 
material in the phone case, such as liquid silicone or patterned 
cases, can affect adhesion, so they are not recommended.
Do not attach the metal ring directly to the back of the bare 
phone!
Do not reapply the magnetic plate to prevent a reduction in 
adhesiveness!

Product Parameters

Material: ABS+PC+Aluminum Alloy

Product Size: 124.7mm*79.6mm*37.7mm

Product Weight: 109g

Battery nominal 
voltage: 5V      1.0A

Bluetooth 
Compatible Devices:

Apple, Android, HarmonyOS 
devices

Magnetic 
compatibility:

iPhone 12 to 16 series. Other 
models require a magnetic 
phone case, or an adhesive 
magnetic plate.
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If consumers use a power adapter for charging, they should 
purchase a power adapter that is either compatible with the 
device and meets the corresponding safety standards or has 
obtained  certification. After charging is complete or when not 
charging, please disconnect the adapter from the device and 
unplug the charger from the power outlet. Do not place the 
battery or device near heating appliances such as microwave 
ovens, ovens, or radiators. Overheating of the battery may cause 
an explosion. Do not disassemble or modify the battery, as this 
may lead to battery leakage, overheating, catching fire, or 
bursting. If the battery leaks, avoid letting the leaked liquid come 
into contact with your skin or eyes; if it does get on your skin or 
in your eyes, rinse immediately with clean water and seek 
medical treatment at a hospital. If the battery is in use, 
exhausted, or damaged, do not continue to use it to avoid 
electric shock or fire.
Do not throw the device into a fire, as this may cause the battery 
to catch fire or burst. Replacing the battery with an incorrect 
model poses an explosion risk—always dispose of used batteries 
in accordance with the instructions. Do not throw the battery 
pack into a fire or heating stove, or subject it to mechanical 
compression or cutting, as these actions may cause an explosion. 
Placing the battery pack in an extremely high-temperature 
environment may lead to explosion or leakage of flammable 
liquids or gases; subjecting the battery pack to extremely low 
atmospheric pressure may also result in explosion or leakage of 
flammable liquids or gases.

Warning

15



15.19 Labelling requirements.
This device complies with part 15 of the
FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful  interference, and (2) this 
device must accept any   interference received, including 
interference that  may cause undesired operation.
15.21 Information to user.
Any changes or modifications not expressly approved by the 
partyresponsible for compliance could void the user's authority 
to operate the equipment.
15.105 Information to the user.
Note: This equipment has been tested and found to comply with 
the limitsfor a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance 
with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment does cause harnnful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the   
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct 
the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from 
that to which the receiver is
connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for 
help.
*RF warning for Portable device:

FCC Caution
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-English:
This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) 
that comply with Innovation, Science and Economic 
Development Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is 
subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause interference. 
(2) This device must accept any interference, including 
interference that may cause undesired operation of the device. 
Any changes or modifications not expressly approved by the 
party responsible for compliance could void the user's authority 
to operate the equipment.
RF exposure statement:
The device was evaluated to meet general RF exposure 
requirements. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction.
- French:
Cet appareil contient des émetteurs / récepteurs exemptés de 
licence conformes aux RSS (RSS) d'Innovation, Sciences et 
Développement économique Canada. Le fonctionnement est 
soumis aux deux conditions suivantes:
(1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences.
(2) Cet appareil doit accepter toutes les interférences, y compris 
celles susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable 
de l'appareil.
Tout changement ou modification non expressément approuvé 
par la partie responsable de la conformité pourrait annuler 
l'autorité de l'utilisateur à utiliser l'équipement.

IC Statement 
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The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement. The device can be used in   portable exposure 
conditions without restriction.
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Disclaimer

Please read this statement carefully. Once you use this product, 
it is deemed that you fully recognize and accept this statement. 
Before each use, please carefully check the product. If it is 
damaged or deformed, do not use it. By using this product, you 
acknowledge and agree that you will be fully responsible for the 
actions and possible consequences of using this product. You 
promise to use this product only for legitimate and legal 
purposes. You understand and agree that Telesin Digital Co., 
Ltd. (hereinafter referred to as "Telesin") will not be liable for 
any abuse, adverse effects, damages, injuries, penalties or 
other legal consequences directly or indirectly caused by the 
use of this product. Users should follow the usage precautions 
mentioned herein and others. Within the scope of national laws 
and regulations, the right to interpret and modify this 
commitment belongs to Telesin. The Telesin warranty period 
starts from the day you receive the goods and enjoys a 
6-month warranty service.

Declaration 
of Conformity

Déclaration d'exposition RF:
L’appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales en 
matière d’exposition aux RF. L’appareil peut être utilisé en 
condition d’exposition portable sans restriction. 



www.telesin.com


